
Protokoll styrelsemöte Nynäshamns brukshundklubb 
6 december 2022 
 
§ 90-99, No 9 
 
Närvarande:  
Maria Gabrielsson, ordförande 
Linda Penttilä, vice ordförande 
Kerstin Ek, kassör 
Elin Näslund, sekreterare 
Håkan Sjödin, ledamot 
Anelie Andersson, ledamot 
 
Frånvarande: 
Åsa Fernström, ledamot 
Magnus Strid, suppleant 
Annica Nordström, suppleant 
 
§ 90 Mötet öppnas – Maria öppnade mötet 
 
§ 91 Val av justerare – Håkan och Anelie 
 
§ 92 Fastställande av dagordningen – dagordningen fastställdes med tillägget Övriga frågor 
C. 
 
§ 93 Föregående protokoll – föregående protokoll lades till handlingarna.  
 
§ 94 Ekonomisk rapport. 

a) Verifikationslista, se bilaga 1. 
b) Resultatrapport och balansräkning för perioden, se bilaga 2.  

Vi fick in 3700 på helgens Julkul event vilket är bra. Bokfört på anläggningen och 
köket. En faktura som bokförst hos oss som ska betalas av IGP, Kerstin har fått betalt 
men det kommer påverka resultatet. 

 
§ 95 Rapporter från kommittéer och sektorer 

a) HUS/Hundägarutbildningssektorn 
Samlar in datum för kursen inför 2023.  
b) Bruks/Lydnad sektorn 
Nya arrendatorn vid Långholmsgård vill inte ha hundekipage på sina marker. Håkan och 
Maria har haft kontakt med arrendatorn och Skärgårdsstiftelsen som äger marken.   
c) Agility- och Hooper sektorn 
Agility 
Några datum för tävlingar inlagda för nästa år. KM 16/12 på AW Arena. Planer på kurs, 
men avvaktar tills vi vet hur marken ser ut under våren.  

Hoopers 
Vilande, ingen rapport.  
d) Specialsöks- och Nosework sektorn 



Två nya funktionärer i NW, de ska planera tävlingar inför nästa år.  
Tävlingen i spec sök den 17/12 är full, många på reservlistan. Tävlingsplats är Haninge 
brandstation. VP och VB är inlämnad.  
e) Mondioring sektorn 
Ingen rapport. Haft träningsgruppsträff i Nykvarns hundhall.  
f) Rallylydnad sektorn 
Rallyn får nya regler. Linda P undrar om helgen 20-21/1 går att boka för att gå igenom de 
nya momenten och reglerna i Rallylydnad. Ok, vi tar en kostnad på 50kr för deltagarna, 
fika ingår. Vi köper även in nya häften med reglerna som går att köpa under träffen.  
g) IGP 
Ingen rapport.  
h) Hemsidan 
Maria kollar upp vad en ev övergång till SBKs hemsida går till.  
i) Köket 
Camilla Hjorts mamma kommer hjälpa till i köket under tävlingar och aktiviteter. Vi 
måste fortfarande hjälpas åt att inventering och inköp.  
j) Anläggningen  
Håkan har jämfört priser på lampor, han har beställt 3 ledstrålkastare för ca 400kr. Ska 
även beställas två plastdoser till, för á20kr st.  

 
§ 96 Övriga rapporter – inga rapporter. 
 
§ 97 Skrivelser – inga skrivelser. 
 
§ 98 Övriga frågor 

a) Bidrag till SM ekipage – Sponsringen gäller sedan tidigare beslut 1000kr för tävlande 
medlemmar. Inget förbehåll kring engagemang.  

b) Arvode vid kurs, Maria Gabrielsson – beslut att godkänna Marias nya avtal för 
arvode. Under diskussionen lämnade Maria rummet. Se bilaga 3.  

c) Glöggmingel . Anelie vill arrangera ett Glögguppletande. Anelie står för inköp av fika, 
medlemmar som deltar swischar 50kr. Förslag den 18/12, Anelie fixar inbjudan och 
annonserar på FB och OK. 
 

§ 99 Nästa möte - 11/1 kl 19.00 
 
§ 100 Mötet avslutas – Maria avslutar mötet  
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Ordförande: Maria Gabrielsson  Sekreterare:  
 
 
 
______________________________________ ________________________________ 
Justerare:     Justerare: 


